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Στόχος της Δημοτικής Αρχής του Ηρακλείου η
ισχυρή  Ανάπτυξη  της  Υπαίθρου  και  των
Οικισμών  –  Συνάντηση  στον  Προφήτη  Ηλία

Με  γοργούς  ρυθμούς
γίνεται πράξη το όραμα
τ ο υ  Δ η μ ά ρ χ ο υ
Η ρ α κ λ ε ί ο υ  Α λ έ ξ η
Καλοκα ιρ ινού  γ ια
ισόρροπη ανάπτυξη της
υπα ίθρου  κα ι  των
οικισμών  του  Δήμου,
που  θα  περιλαμβάνει
παρεμβάσεις,  για  την
αναζωογόνηση  του

αγροτικού  τομέα,  της  επιχειρηματικότητας,  των  υποδομών,  του  πολιτιστικού
αποθέματος και την οικιστική αναγέννηση.

Στο πλαίσιο αυτών των στόχων που έχει θέσει η Δημοτική Αρχή του Ηρακλείου
έχει  ξεκινήσει  και  συνεχίζεται  μια  σειρά  επισκέψεων  και  συναντήσεων  με
πρόεδρους Τοπικών Κοινοτήτων, εκπροσώπων φορέων και κατοίκους με δεύτερο
σταθμό τον Προφήτη Ηλία, μια περιοχή ταχέως αναπτυσσόμενη όπου χτυπά η
καρδιά  του  πρωτογενή  τομέα  αλλά  και  με  δυναμική  παρουσία  μικρομεσαίων
μεταποιητικών επιχειρήσεων και ισχυρής οικιστικής ανάπτυξης. Όλες οι δράσεις
που  πρόκειται  να  υλοποιηθούν  και  όλος  ο  σχεδιασμός  εντάσσονται  στην
προγραμματική σύμβαση «Εξωστρέφεια αγροτικής οικονομίας Ηρακλείου» μεταξύ
Δήμου  και  του  Αναπτυξιακού  Οργανισμού  Τοπικής  Αυτοδιοίκησης  «Ηράκλειο
Μ.Α.Ε».
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Στελέχη  του  Δήμου  και  του  Αναπτυξιακού  Οργανισμού,  με  επικεφαλής  τον
Αντιδήμαρχο Δημοτικής Αστυνομίας, Αποκέντρωσης και Ανάπτυξης της Υπαίθρου
Μανώλη Χαιρέτη ,  τον Διευθύνοντα Σύμβουλο του «Α.Ο.Τ.Α.  Ηράκλειο Μ.Α.Ε.»
Μανώλη και το γενικό διευθυντή του Οργανισμού Κώστα Μοχιανάκη, συζήτησαν
με  Προέδρους  και  μέλη  τοπικών  συμβουλίων,  Αγροτικών  Συνεταιρισμών,
Πολιτιστικών  Συλλόγων,  αθλητικών  σωματείων,  επιχειρηματίες  και  άλλους
εκπροσώπους φορέων, τις δυνατότητες ανάπτυξης που υπάρχουν, τη συμβολή του
Δήμου σε διάφορες δράσεις και όλες τις ενέργειες που πρέπει να γίνουν προς την
κατεύθυνση αυτή.

Στη  συνάντηση έγινε  καταγραφή των αναπτυξιακών ζητημάτων των Τοπικών
Κοινοτήτων Προφήτη Ηλία, Αγίου Σύλλα και Κυπαρισσίου ενώ κατατέθηκαν και
προτάσεις  από  τους  Προέδρους,  τα  μέλη  των  τοπικών  συμβουλίων  και  των
κατοίκων που ανέλυσαν τις ανάγκες και τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν.

Τα  στελέχη  του  Δήμου  και  του  Αναπτυξιακού  Οργανισμού,  συμφώνησαν  ότι
υπάρχουν  κοινοί  στόχοι  για  την  υλοποίηση  σημαντικών  παρεμβάσεων  που  θα
αναβαθμίσουν τους οικισμούς αυτούς, όπως:

– Η ανάδειξη του Πολιτιστικού πλούτου της περιοχής με την προσπάθεια
αποκατάστασης του κάστρου Ρόκα, που θα θέσει τις προϋποθέσεις για να
δημιουργηθεί ένα πολιτιστικό Βυζαντινό μονοπάτι που θα ενώνει όλα τα
μνημεία της περιοχής και θα προσελκύσει ξένους και ντόπιους

–  Η  προώθηση  των   αγροτικών  προϊόντων  και  στήριξη  της
επιχειρηματικότητας  καθώς  υπάρχουν  πολλές  οικογένειες  που
ασχολούνται με την οικοτεχνία και την τυποποίηση διαφόρων προιόντων
παραγωγής της περιοχής

– Επιμόρφωση των αγροτών

– Στήριξη της παραγωγής με την κατασκευή του φράγματος Λαδούκου και
την κατασκευή και λειτουργία νέας μονάδας τριτοβάθμιας επεξεργασίας
λυμμάτων  από  το  βιολογικό(υπεγράφη  πρόσφατα  η  σύμβαση  από  τη
ΔΕΥΑΗ) που θα παράγει μαζί με την υφιστάμενη 36.000 κυβικά νερού για
άρδευση

– Αναβάθμιση των υποδομών(δρόμοι, αθλητικές εγκαταστάσεις κ.α)



– Στήριξη των κατοίκων στο αίτημα για αστική συγκοινωνία

– Γενικότερο σχέδιο για την συνεχώς αναπτυσσόμενη οικιστική ανάπτυξη
της περιοχής

Φορείς  και  κάτοικοι
ε ν η μ ε ρ ώ θ η κ α ν
παράλληλα  για  τις
πρωτοβουλίες που έχει
αναλάβει  ο  Δήμος
Η ρ α κ λ ε ί ο υ  κ α ι  ο
Α ν α π τ υ ξ ι α κ ό ς
Οργαν ισμός  στην
κατεύθυνση  ενίσχυσης
τ η ς  τ ο π ι κ ή ς
οικονομίας,  που  θα
έχουν  ως  αποτέλεσμα
τ η  β ε λ τ ί ω σ η  τ ω ν
οικονομικών  δεικτών

και της ευημερίας των κατοίκων και τη συγκράτηση του πληθυσμού και κυρίως
των νέων στα χωριά του Δήμου.

Ο  Αντιδήμαρχος  Ηρακλείου  Μανόλης  Χαιρέτης   ενημέρωσε  τους
παρεβρισκόμενους ότι όλα όσα αναφέρθηκαν έχουν ενταχθεί στο σχεδιασμό του
Δήμου  όπως  το  φράγμα  Λαδούκου,  για  το  οποίο  υπάρχει  εγκεκριμένη
χρηματοδότηση από το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης, για την ενίσχυση της
τοπικής παραγωγής με αρδευτικό νερό κ.α. «Γνωρίζουμε ότι το στοίχημα της
ανάπτυξης  της ενδοχώρας χρειάζεται συνεχή προσπάθεια από όλους μας, εμείς
ως Δήμος Ηρακλείου και ως Αναπτυξιακός Οργανισμός θα είμαστε συνεχώς στο
πλευρό των παραγωγών και επιχειρηματιών της ενδοχώρας και θα καταβάλλουμε
τη μέγιστη προσπάθεια να λύσουμε ζητήματα και να σχεδιάσουμε το αύριο, γιατί
πιστεύουμε στα συγκριτικά πλεονεκτήματα του Ηρακλείου και αυτά θέλουμε να
αναδείξουμε.» τόνισε στη δήλωσή του ο κ. Χαιρέτης.

Ο Διευθύνων Σύμβουλος του «Α.Ο.Τ.Α. Ηράκλειο Μ.Α.Ε.» Μανόλης Αλεξάκης  και
τα  στελέχη  του  Οργανισμού,  παρουσίασαν  τις  δράσεις  που  περιλαμβάνει  η
σύμβαση,  για  την  ενημέρωση  παραγωγών  και  επιχειρηματιών,  την  οργάνωση
δρώμενων  στην  ενδοχώρα  που  θα  συμβάλλουν  στην  προβολή  των  τοπικών



προϊόντων, τη συμμετοχή σε εκθέσεις εκτός Κρήτης και τη δημιουργία ψηφιακού
υλικού προβολής της ενδοχώρας και των προϊόντων της. Επίσης ο κ. Αλεξάκης
αναφέρθηκε  σε  νέες  πρωτοβουλίες  που  σχεδιάζει  ο  Οργανισμός  πάντα  στην
κατεύθυνση ενίσχυσης της τοπικής οικονομίας και της αναβάθμισης της ζωής
των κατοίκων των χωριών του Δήμου Ηρακλείου.

Ο Νέος κύκλος επισκέψεων θα συνεχιστεί το επόμενο διάστημα, με συναντήσεις σε
Δαφνές και  Σκαλάνι.  Στις συναντήσεις αυτές εκτός από τα Τοπικά συμβούλια
κοινοτήτων  θα  συμμετέχουν  και  εκπρόσωποι  πολιτιστικών  συλλόγων,
συνεταιρισμών  και  επιχειρηματιών  από  τις  όμορες  κοινότητες.


